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ULVILAN VANHUSNEUVOSTON KOKOUS 5/2023 

Ennen kokousta Ulvilan vanhusneuvosto vieraili Hoivakoti Esperissä, 

Mukulamäentiellä. 

Yksikön johtaja Marika Uusikorpi antoi valaisevan esityksen toiminnasta, palveluista 

ja resursseista. Hoivakodissa on 26 +17= 43 paikkaa. Resurssit ja hoitajamitoitus 

rajoittaa hieman kapasiteettia. Asiakkaat pääosin hyvinvointialueen kautta. 

Hoitohenkilökunnassa on myös hyvää palautetta saaneita filippiiniläisiä. 

 

ULVILAN VANHUSNEUVOSTON KOKOUS 5/2023, 14.8.2023 

Paikka: Ulvilan kaupungintalo K1/K2 klo 14.30 

Läsnä:   varajäsenet:  

Heikki Saari, puheenjohtaja Raija Tiitinen 

Raija Letonsaari  Margit Suominen 

Matti Naskali  Kalervo Leppihalme 

Hannele Pohjavirta  Veikko Virta 

Hilpa Männistö  Arja Varjus 

Airi Rantamäki  Pirjo Manninen, poissa 

Heikki Pukkila, KH, poissa Petri Syväkuru 

Kaija Peltomaa, sihteeri (Ulvilan kaupunki) 

 

PÖYTÄKIRJA 

1 § Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Saari avasi kokouksen klo 14.43 

 

2 § Esityslista ja läsnäolijat 

Todettiin läsnäolijat ja 9 § -kohtaan perusopetuksen palveluverkkoasia 

 

3 § Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen, no 4, 24.4.2023 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja muutoksella, että käsiteltyjen 

kokousasioiden numerointi § - merkillä alkavaksi. Tämä ollut jo aiemmin esillä 

kokouksessa no 3, 27.3.2023. Kiiteltiin edellistä sihteeriä hyvästä 

kokouspöytäkirjasta. 
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4 § Käsiteltiin edellisen kokouksen 24.4.2023 jälkeen tapahtuneet asiat 

- VN:n Kullaankodon kannanotto 4.5.2023 ja kaupunginhallituksen päätös 8.5.2023. 

- Kullaankodon tilanteesta keskusteltiin sekä Ulvilan vuodeosaston 

lakkauttamisuhasta. Todettiin, että Hyvinvointialueen palveluverkkoselvitys tulee 

valmistumaan syksyn 2023 aikana ja sen jälkeen vasta Hyvinvointialue tekee 

päätökset siitä, mitkä vanhusten laitosyksiköt tulevat jäämään palveluverkkoon.  

- Kullaankoto nähdään sijainniltaan hyväksi, poistumisteitä on lisätty ja niitä riittävästi 

joka puolella rakennusta, on rakennettu automaattinen paloilmoitusjärjestelmä ja 

yläpohjan paloturvalliset väliseinät. Ainoa nykyasetusten mukainen puute on 

sprinklerjärjestelmä. Ulvilan vanhusneuvosto ehdotti kannanotossaan 24.4.2023 

Ulvilan kaupunginhallitukselle Kullaankodon sprinklerjärjestelmän hankkimista, joka 

kustantaisi 40 000 €. Tämän käsittely olisi hyvä aloittaa jo ennen syksyn 

palveluverkkoselvityksen valmistumista. 

- vanhusneuvoston sihteerikysymys; todettiin, että sihteeri on vaihtunut tiuhaan 

(viimeisen 1,5 vuoden aikana 5 eri sihteeriä), eikä sellainen toimi. Suunnitelmallisuus 

ja pitkäjänteisyys puuttuu kaupungin organisaation ja vanhusneuvoston välillä. Toki 

asiaa on yritetty ratkaista. Useimmissa kunnissa on Hyvinvointi-koordinaattori, joka 

toimii vanhusneuvoston sihteerinä, esittelijänä ja yhteisten asioiden organisoijana. 

 

5 § Jäsenten asiat 

- Länsi-Suomen Osuuspankin Ulvilan konttorin lakkauttamisesta keskusteltiin ja sen 

esilletuomista ongelmista ikäihmisten näkökulmasta. Todettiin, että lakkauttaminen 

tapahtuu jo syyskuussa ja sille ei voida enää mitään. Koettiin kuitenkin tärkeäksi 

tehdä kannanotto asiaan, se sai kannatusta. Airi Rantamäki ja Hannele Pohjavirta 

tekevät kannanoton vanhusneuvoston puolesta Ulvilan Seutuun. 

- Kullaan eläkeliitto on ollut aktiivinen joka kuukausi. Kesällä ollut vilkasta toimintaa 

mm. Myllyllä lauluiltoja joihin osallistujia 50 sekä kolmen päivän retki Pärnuun. Uusia 

retkiä jo suunnitteilla. 

- Naskalin Matti kertoi sotaveteraanien tilanteesta. 

- Yhdistyksiltä kysytään uusia jäseniä 

- ”Hyvin”vointialueen toiminta ei näytä hyvältä. Julkiset ulostulot kertovat heikosta 

johtamisesta ja tiedottamisesta. Palveluiden saatavuudessa on viivettä. 

 

6 § Kaupunginhallituksen asiat 

Ulvilan valtuusto päättää perusopetuksen palveluverkosta 30.10.2023 

 

7 § Muut asiat 

- HYVA:n kansalaisraati 5.- 8.6.2023 ”Hyvan erinomaiset palvelut”, johon osallistuivat 

paikalla olleet Airi Rantamäki ja Hannele Pohjavirta. Päivät olivat olleet tiiviitä ja 

runsaasti täynnä asiaa. Kansalaisraadin koosteet ikäihmisten ja vammaispalveluiden 

palveluista tulevat esille tekeillä olevaan tohtoriväitöskirjaan. Ohjelmasta sai sen 

käsityksen, että jos tämä kaikki toteutuu niin asiat ovat hyvällä mallilla.  
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- HYVA:n vanhusneuvoston kokoukset 11.5. (no 2) ja 31.5. (no 3), joihin puheenjohtaja 

oli osallistunut ja kertoi niistä. Vähitellen päästään asioihin? 

- HYVA:n tiedotustilaisuus vaikuttamiselimille 3.8.2023 ”hyvan palvelurakenneinfo” 

yhteenveto (pj. oli tilaisuudessa)  

- Kuultiin laaja selostus asioista, jotka koettiin tärkeäksi ja ajankohtaiseksi. 

Toteutusta odotetaan. Muistiin jäi, että ensimmäinen kerta kohdataan aina 

kasvokkain, sitten digi/chat, asiakkaita aletaan hoitaa liikkuvilla välineillä 

(bussit/rekat) ja tiimit/asiantuntijat lähtevät heti liikkeelle. 

- Varsinaisesta palvelurakenteesta ja lehdistön kertomista vuodeosastojen 

lakkautuksista ei kerrottu mitään 

- Puheenjohtaja oli saanut edellisiltana kutsun Satakunnan hyvinvointialueen 

vanhusneuvoston sekä Satakunnan kuntien vanhusneuvostojen jäsenten yhteiseen 

SEMINAARI JA TUTUSTUMISTILAISUUTEEN ke 13.9. klo 14.00 Eurajoen 

kunnanviraston Eurajoki-salissa, (Kalliotie 5). Liite 1. Varsinaiset jäsenet 

ilmoittautuvat 6.9. mennessä. Ilmoitus myös pj:lle osallistumisesta kuljetusten 

järjestämiseksi.  

 

8 § Syksyn suunnitelmat 

Vanhustenviikkoa vietetään 1.- 8.10.2023, keskusteltiin järjestettävistä tapahtumista. 

Puheenjohtaja selvittää sivistysjohtajan kanssa asiaa. 

- Vanhusneuvoston kuukausitapaamiset; Ideoita esitettiin mm. Hyvä ravinto -

tapahtuma Ruokaviraston kanssa, Tuleva kompostiuudistus (31.5.2024), 

kiertotalouden asiantuntija Maija Nuotiota kehuttiin, infotilaisuus kenties.  

- Terveyskeskuskäynti Ulvilaan, kysytään uudelleen, pääseekö tutustumaan. 

 

9 § Perusopetuksen palveluverkko 

Kouluverkkoselvitys lähetettiin kaikille vanhusneuvoston jäsenille muutamaa päivää 

ennen kokousta. Varsinaista selvitysaineistoa ei käsitelty. Keskusteltiin asiasta ja 

päätettiin jättää vanhusneuvoston kannanotto asiaan (liite 2). 

 

10 § seuraava kokous 

Maanantaina 18.9.2023 klo 14.00. Sivistysjohtaja esittelee kouluverkkosuunnitelman. 

 

11 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Saari päätti kokouksen klo 16.40 

Ulvilassa 16.8.2023  

Heikki Saari, pj.  Kaija Peltomaa, siht. 

Liitteet 1 ja 2: Kutsu seminaari ja tutustumistilaisuuteen Eurajoelle, vanhusneuvoston 

lausunto Ulvilan perusopetuksen palveluverkkosuunnitelmaan 


